

Title (en)
Masking and sealing tape

Title (de)
Abdeck- und Dichtungsband

Title (fr)
Bande de couverture et d'étanchéité

Publication
EP 0724001 A1 19960731 (DE)

Application
EP 95118257 A 19951121

Priority
DE 19502340 A 19950126

Abstract (en)
The covering and sealing strip material, for plastering door and window posts etc., has a carrier strip (2) with a flexible bar (14) on a flat side (6) near an edge (4) of the covering/sealing strip (1). The flexible bar (14) acts as a seal and also as a guide for a trowel. The other side (5) of the carrier (2) has a self-adhesive coating (12) to fix the cover/sealing strip (1) in place. The outer covering (21) is of polyester fibres. The carrier is of foamed high pressure polyethylene, with a water-polyethylene, with a water-impermeable skin on the outer sides (5, 6) with a PVC film (7, 11).

Abstract (de)
Ein Abdeck- und Dichtungsband (1) besteht aus einem streifenförmigen Träger (2), der auf einer Flachseite (6) neben einer Kante (4) eine flexible Leiste (14) trägt. Diese flexible Leiste (14) dient beim Einputzen sowohl als Dichtung als auch als Führung für eine Maurerkelle oder Traufel. Auf der gegenüberliegenden Seite (5) ist der Träger (2) im Bereich der Führungsleiste (14) mit einer selbstklebenden Beschichtung (12) versehen, um das Abdeck- und Dichtungsband (1) auf den einzuputzenden Fensterstock oder Türstock aufkleben zu können. <IMAGE>

IPC 1-7
C09J 7/02

IPC 8 full level
C09J 7/26 (2018.01); **C09J 7/20** (2018.01); **C08L 23/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
C09J 7/20 (2017.12); **C09J 7/26** (2017.12); **C08L 23/06** (2013.01)

Citation (applicant)
• CH 510103 A 19710715 - BRODT ROLAND [CH]
• DE 9302930 U1 19930422

Citation (search report)
• [A] DE 4115839 C1 19920527
• [DA] CH 510103 A 19710715 - BRODT ROLAND [CH]
• [A] EP 0320676 A2 19890621 - LOHMANN GMBH & CO KG [DE]

Cited by
CN106859092A; US8852729B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK FR LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0724001 A1 19960731; **EP 0724001 B1 19990331**; AT E178343 T1 19990415; DE 19502340 A1 19960808; DE 19502340 C2 19980423; DE 59505510 D1 19990506

DOCDB simple family (application)
EP 95118257 A 19951121; AT 95118257 T 19951121; DE 19502340 A 19950126; DE 59505510 T 19951121